

We tailor your needs

whatever they are ...

el Quintero  
corp.

[www.elquatrotextile.com](http://www.elquatrotextile.com)





Uniforms



## All Uniforms styles

El-Quatro makes your Overall to become your company's image. We incorporate your unique corporate colors' into the garment thus making your garment the Primary focus of your companies' image. The uniform can be readily seen by your target market a long distance away. More so even than the traditional pocket sized company logo which, being much smaller, cannot compete with the whole garment for size and image effect.

Overall colors are customized (for free) to suit your company's requirement & allows a standard, mundane overall to stand out above the rest and become part of your brand.

We do not impose minimum manufacturing quantities on any client. Smaller orders are treated as sampling orders so everyone gets a chance at having a crack at improving their company image, no matter how big or small they are.

Jacket and pants can be different sizes of your choice. Usually when you buy a certain size jacket the pants are always 2 sizes smaller (e.g. a size 48 jacket comes with a 42 pants).







## Craftsmen Overall

All our garments are based on a generous specification resulting in a fuller, more comfortable Overall cut & you will be buying directly from the manufacturer – no outsourcing and no middle man means you save money and have shorter lead times. We utilize the highest quality zippers, elastics, buttons and threads in our garments.

As a result, our Work-wear range is generally more durable when compared directly to other similar products on the market. We utilize as a standard a Cotton Polyester Blend thus retaining excellent color-fastness to light properties due to the dye affinity of Polyester, whilst the Cotton content remains cool, moisture absorbent, and comfortable to wear.

All of our work-wear is triple stitched where possible, on the shoulders, armholes, chest panels, back panels and side-seams to increase durability.

All work-wear is stitched using thicker, highly durable quality thread, sourced from local manufacturers.

We can add any extra customization to your overalls...the only limit is your imagination!

### STYLING OPTIONS

- Ventilated Mesh in areas of the garment requiring breathability
- ¾ length work-suit Pants - Short Sleeved Overalls
- Pen/Pencil Pockets - Tab - Velcro Closures - Re -Enforced Crutch Section - Extra loops for Tools or Keys - Adding of Reflective Tape



uniforms





T-shirts



## T-Shirts And Polo Shirts

### Your Logo:

Traditionally, a pocket sized company logo was all that distinguished the Company and advertised the company's image. The way we design your image makes the garment color and styling your first image impression and the logo is there as a secondary back-up.

### Embroidery:

We have our own in-house Embroidery departments, which means quicker turn-around times and lower prices. We deal with the best Digital Printing houses which results in us being able to provide any quantity of printing required, and you are not subjected to print-run minimums.

### Fabric Weight:

We offer different standard product: thick 240gm weight material, as well as lighter weights as per your requirements







# تي شيرت وقميص بولو

شعارك:

عادة ما يكون شعار الشركة بحجم الجيب وهو كل ما يميز الشركة ويعكس صورتها. فالطريقة التي نصمم بها صورتك تعتمد على لون الملابس وطرازها التي تمنح الانطباع الأول عن صورة الشركة ثم يأتي بعد ذلك الشعار الخاص بك في المرحلة الثانية.

التطريز:

لدينا أقسام خاصة بالتطريز داخل الشركة، وهذا يعني سرعة أداء عدد دوران العمل وبأسعار مخفضة. نحن نتعامل مع أفضل بيوت الطباعة الرقمية التي تمنح لنا القدرة على توفير أي كمية من الطباعة المطلوبة، فإناك غير مقيد بالحد الأدنى لتشغيل الطباعة

وزن النسيج:

نحن نقدم منتج بمعايير مختلفة: سمك 240 جم وزن الخامة، وكذلك أوزان أخف حسب احتياجاتك الخاصة



تي شيرت



## الزى الموحد

تقوم شركة كواترو بتصنيع كافة احتياجاتك لتعكس صورة شركتك.

فإننا نقوم بدمج ألوان شركتكم المميزة في الملابس، وبالتالي نجعل تركيزنا الأساسي واهتمامنا بالملابس الخاصة بك وبصورة شركتكم. ويمكن بسهولة تمييز زي شركتكم في السوق على المدى البعيد.

ويكون صدى ذلك أكثر بكثير من شعار الشركة التقليدي بحجم الجيب الذي يكون بحجم أصغر بكثير، وبالطبع لا يتنافس مع تأثير حجم وصورة الزي بالكامل. يتم تصنيع كافة الألوان (مجانا) وفقا لطلبك كي تتناسب مع متطلبات شركتكم وتكون موحدة، ومميزة عن باقي الألوان وعن الجميع وتصبح جزءا من العلامة التجارية الخاصة بك.


نحن لا نقوم بتحديد الحد الأدنى من كميات التصنيع لأي عميل. بل يتم التعامل مع الطلبات صغيرة كمية على إنها أوامر تشغيل عينات وبالتالي يحصل الجميع على فرصة للمضي قدما في تحسين صورة شركتهم دون النظر كونهم شركة كبيرة أو صغيرة.

تختلف مقاسات الجاكيتات والبنطلونات حسب اختيارك. وعادة، عند قيامك بشراء مقاس محدد للجاكيتات تكون البنطلونات دائما أصغر مقاسين حجما (على سبيل المثال: مقاس 48 جاكيت مقاس البنطلون 42).



الزى الموحد






WE TAILOR YOUR NEEDS WHATEVER THEY ARE...



نعدك ان نصحبك في طريق مجاحك...





A decorative arrangement of pink and blue flowers with a purple ribbon is positioned at the top left of the page.

El Quatro is continuously making new improvements, to be a long term strategic partner with the clients.

As a part of our total Quality Management Philosophy, we are continuously searching for options in lowering our costs to give the best price with the best quality to our customers.

Roula W. Jaroudi

DIRECTOR OF SALES



We set total Quality Management as a fundamental philosophy of our organization our goal is the keep continuous improvement with focusing on team work, increasing customer satisfaction, lowering costs.

Within this respect we:

Focus on quality measurement  
(using feedback at each stag of production)

Focus on Quality training at all levels  
Stress problem identification and solution

Promote innovation and total participation



# بنود ترويجية

للترويج لعملك أو حدث خاص بك!

توفر شركة كواترو بنود ترويجية في كل ميزانية دعابة. حيث يطلق قسم اختيار شعارات المنتجات متطورة باستمرار، ومواد ترويجية، وهدايا شخصية، والجوائز سوف تدهشكم جميعا. دعنا نساعدك على اختيار الهدايا التي سوف تجعلك خارج المنافسة في حين الاحتفاظ بحدود ميزانيتك.

يمكن طباعة العناصر الترويجية مع اسم شركتك وشعارها. وستكون هذه العروض الترويجية تشجيع وترويج أي من الأحداث الخاصة بك. هدايا الشركات، حيث تعد الهدايا التنفيذية فكرة مثالية وهي من أفضل الهدايا حيث تمنحك فرصة قضاء أجازة للعميل أو الموظف الخاص بشركتك.

تكون البنود والمواد الترويجية ذلك بجانب شعارك مطبوع مصدر الاعلان الأبدية وسيبقى اسمك دائما في الذاكرة. وتوجهت شركة الكواترو مباشرة إلى السوق حيث ركزت على الاحتياجات الخاصة المحددة بمنتجاتك، أدوات التخطيط والأفكار.

لا تنتظر! وقم بالتخطيط جيدا لإحداث شركتك



بنود ترويجية



## زى الحرفيين الموددة

من الشركة المصنعة مباشرة دون الاستعانة بمصادر خارجية أو وسيط ويعني هذا أنك توفر المال وتقلل من الوقت المستغرق.  
نستخدم أفضل وأجود أنواع السوستات، الخيوط المطاطية، أزرار والخيوط في الملابس التي نصنعها  
نتيجة لذلك، فمعدل إنتاجنا لزي العمال والحرفيين الموحد يكون أكثر دواماً عموماً مقارنة بالمنتجات الأخرى المماثلة في السوق.

نستخدم دائماً مزيج من البولستر والقطن للمحافظة على ثبات اللون وبريقه وفقاً لتركيبه صباغة البولستر، بينما لا يزال محتوى القطن بارداً، ماص للرطوبة، ومريح في اللبس.  
جميع ملابس العمل الخاصة بنا ثلاثية المخطط حيثما أمكن، من الأكتاف، والإبط، والصدر والظهر وكذلك الخياطة الجانبية لزيادة المتانة.  
نستخدم في جميع ملابس العمل الخاصة بنا خيط سميك، متين ذو جودة عالية، يتم توريده من قبل المصنعين المحليين.  
ويمكننا أضاف أي طلبات أخرى إضافية على الافول الخاصة بك ... فحدودنا فقط التي تقيدنا هو خيالنا!

### خيارات الطراز

- شبكة تهوية في مناطق محددة في الملابس التي تتطلب تهوية
- بنطلونات بطول ¾ لتناسب العمل
- افول باكمام قصيرة
- جيوب خاصة لحمل الأقلام الرصاص / الأقلام الجاف
- عروة
- غلق فيلكرو
- قسم إعادة تقوية الدعامات
- حلقات إضافية لأدوات أو مفاتيح
- إضافة شريط عاكس



الزى المودد





# Our clients



Our Clients





# Our clients



شركة المسودة للصناعات الغذائية  
EL-MARWA FOOD INDUSTRIES CO.



مسابقة إنتل للمعجم  
العالم العربي  
Intel Science Competition  
Arab World  
02 April 2019



Our Clients



| Contacts |

2013 Army building, District 105 ,Zahraa Nasr City,Egypt  
Tel/Fax : +2 02 24 49 07 43 E-mail : [elquatro@link.net](mailto:elquatro@link.net)



## Promotional items

To promote your business or event!  
El Quatro provides Promotional Items for every advertising budget. Our constantly evolving selection of logo products, promotional items, personalized gifts, and awards will amaze you. Let us help you select giveaways that will make you stand out from the crowd while staying within your budget.

Promotional items can be imprinted with your company name and logo. These promotions will promote any of your events.

Corporate gifts, executive gifts are the perfect gift idea for the holidays for your clients, employees...

Promotional giveaways and items with your imprinted logo will be your source of everlasting advertisement & will always keep your name upfront. El-Quatro can go directly to a marketplace that's focused on your specific needs for products, ideas and planning tools.

Don't wait! Plan ahead for your events.



Promotional items

